
 آرمان ملی: ماجرای علیرضا بیرانوند و 
پرسپولیس وارد فاز تازه ای شده و باشگاه 
کتور نیز به حمایت از دروازه بان خود در  ترا

این مساله وارد شده است.
 صحبت مدیرعامل پرسپولیس 

 رضا درویش، مدیرعامل پرسپولیس در 
که »فکر نمی کنید  کنش به این موضوع  وا
جدایی بیرانوند از پرسپولیس بیش از حد 
حاشیه ساز شده است و همچنان صحبت 
از الحاقیه و مسائلی مربوط به بازکردن گچ 
ح است؟«، گفت:  دست بیرانوند و ... مطر
حقوق حقه هر بازیکنی که در هر جا که بازی 
می کند این است که برای خودش و آینده اش 
تصمیم گیری کند. بزرگی پرسپولیس است که 
باعث بزرگی دیگران می شود و هیچ کس به 
پرسپولیس عظمت نداده است. ستاره های 
خیلی بزرگتر با پرسپولیس به شهرت رسیدند 
گر نباشند  و رفتند و خیلی ها فکر می کردند ا
کار پرسپولیس سخت می شود، در صورتی که 
گرفتند و پرسپولیس  را  آنها  دیگران جای 
باقی ماند. من اصرار  همیشه پرسپولیس 
را نمی دانم و من  بیرانوند برای مصاحبه 
کثر اوقات جواب ندهم، ولی  سعی می کنم ا
یکسری حرف های متناقض زده می شود و 
شنیدم بیرانوند گفته است که من الحاقیه 
را به قراردادش اضافه کردم، چون خودم 
می خواستم از پرسپولیس بروم! من می گویم 
امسال الحاقیه را اضافه کردیم آیا سال پیش 
هم الحاقیه داشت که فسخ کرد؟ بیرانوند 
اساسا از گذشته های دور هم چنین کارهایی 
انجام داده است و ظاهرا خودش هم  را 
نمی داند چه تصمیمی باید بگیرد، کما اینکه 
با وجود اینکه فسخ کرده بود تا دو هفته پیش 
پرسپولیس  به  که  داشت  درخواست  هم 
که با همان قرارداد  گفتیم  برگردد و ما هم 
قبلی برگردد. درویش ادامه داد: سوای حق 
و حقوق باشگاه ما دل مان برای آن جوان 
هم می سوزد که به خاطر این اتفاقات ایست 
ح  گر این مسائل را مطر قلبی و فوت کرد. ما ا
نکنیم که خون آن بچه پایمال می شود. به 
نظر شما مرگ یک انسان و هوادار ساده است 
که از آن بگذریم؟! من می گویم که یک نفر 
این موضوع را بررسی کند که سال گذشته که 
قرارداد بیرانوند الحاقیه نداشت چرا آن زمان 
کنش به این موضوع که  فسخ کرد؟ وی در وا

بیرانوند از این ناراحت بود که مبلغ پاداش ها 
تصریح  است،  شده  کسر  قراردادشان  از 
که  کرد: قانون محکم سازمان لیگ است 
پاداش، آپشن ها و همه پولی که غیر از قرارداد 
می توانید به بازیکن بدهید، 20 درصد است. 
شاید بدگمانی من باشد که اینها دنبال این 
باشند که بیشتر از 20 درصد بدهیم و آن را 
محاسبه نکنیم و باعث جریمه باشگاه شود. 
درویش در پاسخ به اینکه »از بین باشگاه 
پرسپولیس و بیرانوند کدام برنده این پرونده 
جنجالی می شود؟«، تصریح کرد: طبق قانون 
هیچ نقطه تاریکی در دفاع پرسپولیس وجود 
ندارد. مُر قانون وجود داشته باشد هیچ 
روزنه ای وجود ندارد که این پرونده غیر از 

پرسپولیس برنده ای داشته باشد.
 اقدام حقوقی؟

 باشگاه پرسپولیس قصد دارد در صورت 
کتور از علیرضا بیرانوند، با اتهام  استفاده ترا
بازیکن غیرمجاز شکایت دیگری را از این 
بازیکن انجام دهد که البته کمیته انضباطی 
مسئول رسیدگی به آن پرونده خواهد بود. 
کتور هفته دوم  جالب اینکه پرسپولیس و ترا
به مصاف هم خواهند رفت و در صورتی که 
حکم پرونده تا آن زمان صادر نشود، استفاده 
کتور این بازیکن در آن  یا عدم استفاده ترا
دیدار، مهم خواهد بود. این در حالی است که 

کتور اعلام کرده که حسین پورحمیدی نیز  ترا
باید به تمرینات این تیم برگردد تا در صورت 
محرومیت بیرانوند، امکان استفاده از این 
دروازه بان را داشته باشد. باشگاه پرسپولیس 
در اسناد تازه منتشره، نشان داده که تمام 
دستمزد و آپشن علیرضا بیرانوند معادل 19 

میلیارد تومان را پرداخت کرده است.
کتوری ها   نظر ترا

کتور  ترا مدیرعامل  مظفری زاده،  سعید 
ابتدای  در  و  داد  انجام  را  گفت وگویی 
بیرانوند  آقای  بحث  گفت:  صحبت هایش 
و  ایشان  از  پرسپولیس  باشگاه  شکایت  و 
، بحثی است که روند قانونی  کتور باشگاه ترا
خود را باید طی کند. نمی دانم دوستان در 
که  باشگاه پرسپولیس چه اصراری دارند 
وارد بحث رسانه شوند. قبل از جلسه هم 
می گفتند که رای قطعا به سودشان است و 
برای ما سوال است که چه کسی از بیرون این 
اطمینان را به آنها داده که رای به سودشان 
و  فوتبال  فدراسیون  به  ما  بود؟  خواهند 
کمیته های فدراسیون احترام می گذاریم و 
اطمینان داریم که آنها مستقل هستند و رای 
خود را صادر خواهند کرد. او درباره ادعای 
پرسپولیس مبنی بر تغییر نتایج بازی های 
کتور اظهار داشت: این بازی رسانه ای  ترا
که عزیزان در پیش  و فشار افکار عمومی 

کار  گر آنها به  گرفتند، بازی نخ نما است و ا
خودشان و روند حقوقی اعتماد دارند، دیگر 
نیازی به این کارها نیست. آنها امروز بحث 
3-0 را اعلام کردند که جای تعجب و سوال 
دارد و نشان می دهد که باشگاه پرسپولیس 
از روند حقوقی خودش مطمئن نیست چرا 
نباید پیشاپیش  گر اطمینان داشت،  ا که 
به استقبال صدور حکم می رفت. آنها قصد 
دارند با این فشارها، پرونده را تحت تاثیر قرار 
بدهند. مظفری زاده ادامه داد: من قبلا هم 
خدمت دوستان در باشگاه پرسپولیس اعلام 
کردم که آقای بیرانوند، اسماعیلی فر و ترابی 
بازیکنان ما هستند و ما اجازه نخواهیم داد 
که هیچ باشگاهی به باشگاه ما هجمه وارد 
کند. ما از حقوق باشگاه و بازیکنانمان دفاع 
کرد و سوءاستفاده از احساسات  خواهیم 
هواداری، برای جبران کوتاهی های مدیریتی 
روش درست و اخلاقی نیست. وی با اشاره 
ارائه  بر عدم  ادعای پرسپولیس مبنی  به 
کتور توضیح داد: خواسته  لایحه دفاعی ترا
نیست  مشخص  و  دارد  ایراد  پرسپولیس 
که آنها چه خواسته ای دارند و خودشان 
نمی دانستند خواسته آنها نسبت به بیرانوند 
خاطر  همین  به  ؟  کتور ترا باشگاه  یا  است 
کمیته تعیین وضعیت یک هفته به ما و آقای 
بیرانوند فرصت داده که باتوجه به مشخص 
شدن درخواست پرسپولیس، لایحه بدهیم.

 نظر فدراسیون 
کمیته وضعیت بازیکنان درباره   رئیس 
پرونده پرسپولیس و بیرانوند، توضیحاتی ارائه 
کرد. جمشید نورشرق رئیس کمیته وضعیت 
بازیکنان درباره دعوی باشگاه پرسپولیس 
کتور  به طرفیت علیرضا بیرانوند و باشگاه ترا
گفت: دومین جلسه رسیدگی به پرونده روز 
دوشنبه مورخه 8 مرداد 1403 با حضور وکلا و 
نمایندگان طرفین در محل کمیته وضعیت 
بازیکنان تشکیل و توضیحات و مدافعات 
طرفین استماع شد. وی افزود: با توجه به 
استمهال طرفین در انتظار لوایح تکمیلی 
آنان هستیم و کمیته وضعیت بازیکنان در 
کنون راجع  حال رسیدگی به پرونده بوده و تا
به این پرونده هیچ رأی صادر نشده است و یا 
تصمیمی نگرفته ایم و تمامی اخبار منتشره 
دائر بر مفاد رأی این کمیته، صرفا گمانه زنی 

بوده و خلاف واقع و بی اساس است.
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مثلث مناقشه

کتور   پرسپولیس – بیــــرو – ترا

گفتوگو

، بایکن سال های نه چندان   محمد برزگر
دور پرسپولیس  در خصوص وضعیت گلر این 

تیم و حاشیه های آن صحبت کرد. 
ویش،   درباره شکایت متقابل رضا در
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس و علیرضا 
بیرانوند دروازه بان سابق تیم از یکدیگر چه 

نظری دارید؟
زحمت  پرسپولیس  برای  بیرانوند   
نبود.  جالب  وی  جدایی  نوع  اما  کشیده 
سال گذشته هم قصد جدایی داشت و بعد 
از فسخ یک طرفه قرارداد، دوباره قرارداد 
بست. پرسپولیس بزرگ تر از آن است که با 
رفتن یک یا چند بازیکن به مشکل بخورد 
که فوتبال بیرانوند تمام  و چند سال دیگر 
شود باید در عرصه مربیگری ورود کند چون 
کسی سراغش را به عنوان یک پیشکسوت 
کشیده  نمی گیرد. بیرانوند زحمات زیادی 
ولی نام پرسپولیس به بزرگی او کمک زیادی 
کرده است. ابهت پرسپولیس از هر بازیکنی 
که  ارزش بالاتری دارد. از سویی مسائلی 
بین بیرانوند و درویش پیش آمده، نباید 
به  مته  طرفین  و  شود  طولانی  خیلی 
خشخاش بگذارند. بالاخره بیرانوند بازیکن 
تیم  قهرمانی های  در  و  بوده  پرسپولیس 
نقش داشته است. البته نباید این بازیکن به 
پیشکسوتان تیم اتهام بزند. یعنی این قدر 
باشگاه بی در و پیکر است؟ همه پیشکسوتان 
مخصوصا علی پروین محترم هستند ولی 
سیاست های باشگاه را هیات مدیره و چارت 
سازمانی تعریف می کند. پروین و هیچکدام 
باشگاه  امور  در  دخالتی  پیشکسوتان،  از 
نمی کنند. نهایت کار آنها پادرمیانی و وساطت 
میان بازیکنان قدیمی است یا اینکه نصیحتی 
برای بازیکنان فعلی داشته باشد که آن هم 
فنی و اخلاقی است. مانع قهر و عامل آشتی 

هستند.
 به هر حال شکایت شده!

 مالکیت باشگاه پرسپولیس به ۶ بانک 
گذار شده و آنها در مورد امور مدیریتی  وا
باشگاه تصمیم می گیرند. درباره مسائل فنی 
تیم هم سرمربی و کادرفنی اش تصمیم گیری 
می کنند. بیرانوند بازیکن زحمت کشی است، 
اما از اسم پرسپولیس کلی منفعت برده، لژیونر 
شده و به دروازه بان اولی تیم ملی رسیده 
است. شکی نیست که با همت و پشتکار به 
چهره مطرحی تبدیل شده ولی هیچ بازیکنی 
بگذارد.  پرسپولیس  سر  منت  نمی تواند 
که بازی بیرانوند تمام  اینکه روزی  ضمن 
شود حضور او در پرسپولیس، وی را بازیکن 
سابق نامداری نگه می دارد و در جامعه همه 
از وی به عنوان بازیکن سابق پرسپولیس 
زمین  شود،  حفظ  حرمت ها  می برند.  نام 
گرد است و آدم ها باز هم به هم می رسند، 
داده  بیرانوند  به  پرسپولیس  که  اعتباری 
در تیم ملی هم به دست نیاورده است. در 
گر عدالت خواهی برای پرسپولیس  مجموع ا
گر  است درویش دست از شکایت نکشد، اما ا
چنین نیست تمرکز خود را روی دیگر امور 

تیم بگذارد.

گر: محمد برز

 نوع جدایی 
بیرانوند جالب نبود

در ادامه رقابت های بسکتبال المپیک  
کانادا به عنوان  2024، تیم ملی بسکتبال 
یکی از مدعیان قهرمانی در این رقابت ها در 
دیداری سخت با نتیجه قاطع 93 - 83 تیم 
ملی استرالیا را شکست داد. کانادایی ها که با 
کسب برنز تاریخی )اولین مدال کانادا در جام 
جهانی( در رقابت های جام جهانی 2023 پا 
کنون  به المپیک 2024 پاریس گذاشته اند، ا
با کسب دومین برد متوالی، صعودشان را به 
مرحله دوم المپیک 2024 پاریس را هم قطعی 
کردند. در کوارترهای اول و دوم این بازی 
تیم ملی استرالیا موفق شد با نتایج 2۶-28 
و 21-19 به برتری برسد اما در نیمه دوم بازی 
این تیم ملی کانادا بود که کوارترهای سوم و 
چهارم را به ترتیب با نتایج 21-2۷ و 21-13 
برد تا در مجموع با 10 امتیاز اختلاف، برنده 
برت«  »آر جی  این دیدار حساس شود. 
ستاره تیم ملی بسکتبال کانادا، با کسب 24 
، ۷ ریباند، ۵ پاس گل و 2 توپ ربایی،  امتیاز
تاثیرگذاری 28 را به ثبت رساند و بهترین 
بازیکن زمین شد. او همچنین امتیازآورترین 

بازیکن این دیدار نیز شد. 
 شانس مدال تیم شنا استرالیا به دلیل 
مثبت شدن تست کرونا، مجبور به انصراف 
از ادامه حضور در بازی های المپیک پاریس 
شد. نماینده شنا استرالیا در ماده 1۵00 متر 
زنان و شانس مدال این دوره از بازی های 
المپیک، به دلیل مثبت شدن تست کرونا 
خود ناچار به کناره گیری از ادامه بازی ها 
پاریس  المپیک  مدال  حسرت  در  تا  شد 
بماند. بعد از انجام تست های پزشکی از 
وی خواسته شده در اتاق خود به صورت 
گانه و دور از سایر ورزشکاران بماند  جدا
تا سلامتی وی بازگردد. مسئولان برگزاری 
همچنین از احتمال مثبت شدن چند نمونه 
دیگر خبر داده اند که در حال بررسی است. 
پالیستر در حال حاضر در دهکده بازی ها 
مستقر است، اما اجازه خروج از اتاق خود 

را ندارد.

المپیک2024

دیدگـاه

کوتاه
گان اسکوچیچ و دو دستیار کرواتش  تسنیم: رقم قرارداد درا
گان اسکوچیچ پس از  کتور مشخص شد. درا با باشگاه ترا
جدایی از تیم ملی فوتبال ایران، همواره یکی از گزینه های 
سرمربیگری در تیم های ایرانی بود و بارها نیز مورد توجه 
استقلال، پرسپولیس و حتی باشگاه های دیگر قرار گرفت؛ اما 
کرات این مربی منتفی شد تا اینکه در نهایت در این  هربار مذا
کتور تبریز پیوست. اسکوچیچ پیش از انتخاب  فصل به ترا
کراتی را با پرسپولیس انجام  ، مذا کتور به عنوان سرمربی ترا
داده بود اما دو طرف بر سر مسائل مالی به توافق نرسیده 
بودند و پرسش این است که او با چه مبلغی به تبریز رفته 
گان اسکوچیچ 800 هزار دلار است و  است. رقم قرارداد درا
دو دستیار کروات او نیز که به عنوان بدنساز و تمرین دهنده 
کتور فعالیت خواهند کرد، قراردادهای 120 و 80 هزار  در ترا
دلاری با این باشگاه تبریزی دارند. بدین ترتیب رقم مجموع 
گان اسکوچیچ و دو دستیار کروات او با باشگاه  قراردادهای درا

کتور یک میلیون دلار است.  ترا
گفته مدیر روابط عمومی فدراسیون فوتبال  : به  مهر
در صورت آماده نشدن ورزشگاه آزادی و تایید کادر فنی، 
دیدار تیم ملی با قرقیزستان در اصفهان برگزار می شود و در 
این زمینه مکاتبه لازم با AFC انجام شده است. امیرمهدی 
علوی در خصوص آخرین وضعیت میزبانی تیم ملی ایران 
از قرقیزستان در اولین بازی مرحله پایانی مقدماتی جام 
جهانی 202۶ اظهار داشت: تلاش های شبانه روزی برای 
آماده سازی ورزشگاه آزادی در جریان است و به همین دلیل 
فدراسیون فوتبال به عنوان ورزشگاه دوم برای میزبانی 
آسیا  کنفدراسیون فوتبال  با  را  از قرقیزستان مکاتباتی 
گر ورزشگاه آزادی تا زمان برگزاری دیدار با  AFC داشته تا ا
قرقیزستان نرسد بازی این دو تیم در ورزشگاه نقش جهان 
برگزار شود. او ادامه داد: البته ورزشگاه تختی تهران هم به 
عنوان ورزشگاه آلترناتیو مدنظر است تا در صورت تأیید کادر 
فنی تیم ملی در بازی های بعدی مورد استفاده قرار گیرد. 
همچنین روز شنبه گروهی از مسئولان فدراسیون فوتبال 
وارد اصفهان می شوند تا وضعیت ورزشگاه نقش جهان را 

بررسی کنند.

بیــنالمــلل
  ستاره انگلیسی منچسترسیتی سکوتش را شکست و به 
انتقاد از تصمیم گرت ساوتگیت پرداخت. سرمربی پیشین 
تیم ملی انگلیس گریلیش را با خود به جام ملت های اروپا 
نبرد. جک گریلیش یکی از ستاره های غایب یورو 2024 بود. 
گرت ساوت گیت، سرمربی تیم ملی فوتبال انگلیس، تصمیم 
گرفت نام ستاره سیتی را در فهرست بازیکنان دعوت شده 
برای یورو 2024 قرار ندهد که این تصمیم انتقادهای زیادی را 
از او به دنبال داشت. به نوشته اسپورت، جک گریلیش پس 
از مدت ها سکوتش را شکست و درباره تصمیم ساوت گیت 
گفت: دعوت نشدن به یورو 2024 بدترین اتفاقی بود که در 
زندگی فوتبالی ام تجربه کردم. فصل بعد می خواهم ثابت 
کنم این تصمیم اشتباهی بوده است. گریلیش درباره این 
سوال که چرا در سیتی مانند استون ویلا بازیکنی محوری 
و تاثیرگذار نیست، ادامه داد: سبک بازی منچسترسیتی با 
استون ویلا کاملا متفاوت است. در استون ویلا چندین برابر 
حضورم در سیتی توپ می گرفتم. در سیتی بازیکنان بزرگ 
زیادی بازی می کنند و طبیعی است که مانند استون ویلا 
توپ به من نرسد. او درباره پپ گواردیولا گفت: او پادشاه این 
رشته ورزشی است. ستاره انگلیسی منچسترسیتی در پایان 
درباره رویارویی با بارسلونا در اردوی آمریکا افزود: بازی کردن 
برابر بارسلونا همواره خاص است. آنها از بهترین باشگاه های 
جهانند. بارسلونا تاریخی درخشان و یک مربی بزرگ دارد و 

به همین خاطر شاهد یک تقابل زیبا خواهیم بود.

شرایط خوب پرسپولیس در نقل و انتقالات 

  در این روزها شاهد نقل و انتقالات بازیکنان در لیگ برتر 
هستیم. به نظرم  پرسپولیس شرایط نسبتا خوبی دارد. دو 
بازیکن خوب دیگر جذب کند اوضاع تیم بهتر می شود و لیگ 
را با اقتدار بهتری شروع می کند. از نظر بنده همه تیم ها تا 
به اینجا خوب کار کرده اند. همه تیم ها سعی کردند با توجه 
به نیازهایشان بازیکنانی را جذب کنند. باشگاه ها بر اساس 
کرده اند و تیم خود را بسته اند.  سلیقه خودشان تلاش 
نمی توانیم بگوییم که خوب بوده یا بد بوده است. باید در 
جریان بازی ها و نتیجه گیری ببینیم که تیم هایی که بسته اند 
چه مقدار خوب و کاربردی و چه مقدار بد بوده است.  همیشه 
برای دربی یک روز خاص را انتخاب می کنند. بازی های 
گر پرسپولیس  قبل دربی پرسپولیس نسبتا سخت است. ا
از هفته های نخست لیگ برتر نتایج خوبی کسب کند و از 
سد تیم های قدرتمند با موفقیت عبور کند مسیر خود را 
بسیار هموار می کند. پیروز شدن در برابر تیم های سخت 
پیروزی در برابر تیم هایی با سطح پایین تر را آسان می کند. 
دربی قابل پیش بینی نیست و باید هفته به هفته تیم ها 
را ارزیابی کنیم. درباره گاریدو نیز باید بگویم که باید کمی 
حوصله کنیم و ببینیم با چه کیفیتی روی بازیکنان کار کرده 
است و از داشته های خود و پرسپولیس چگونه استفاده کرده 
است. در هیچ لیگی در دنیا برای نقل و انتقالات سقف تعیین 
نمی کنند. ارقام نشان می دهد که این قانون نه اجرا شده نه 
کنترل می شود نه می توانند اجرایش کنند پس چه بهتر که 
این قانون را اصلا نمی گذاشتند. اینکه چه تیمی چه مقدار 
هزینه درست کرده را از نتایج آنها در لیگ نخبگان متوجه 
می شویم. اینگونه هیچ اتفاق خاصی نمی افتد. همه تیم ها 
به یک میزان زورشان نمی رسد و بودجه ندارند که بازیکن 
خوب جذب کنند. نکته مهم این است که باید تیم هایی که 
قرار است در لیگ نخبگان بازی کنند با یک تیم خوب راهی 
گر نتوانیم عملکرد خوبی در این لیگ  این رقابت ها شوند. ا
داشته باشیم قطعا نمی توانیم یک عنوان خوب برای تیم به 

دست بیاوریم. 

حمیددرخشان
کارشناسفوتبال

سفر معنادار جهانبخش به روتردام

برای  بشیکتاش  علاقه  ابراز  از  بعد   
همکاری با جهانبخش حالا بحث تمدید 
قرارداد کاپیتان تیم ملی ایران با فاینورد 
نیز وارد فاز جدیدی شده است. از چند ماه 
قبل صحبت هایی مبنی بر جدایی علیرضا 
جهانبخش از فاینورد وجود داشت و در 
پایان مسابقات این اخبار شکل جدی و 
اجرایی به خود گرفت. با این حال و از مدتی 
قبل شایعه هایی منتشر شد با این مضمون 
که شاید جهانبخش قرارداد خود را به مدت 
کند.  تمدید  فاینورد  با  دیگر  فصل  یک 
موضوعی که در ابتدا خیلی مورد توجه قرار 
نگرفت اما به نظر می رسد حالا به شایعه ای 
قوی، حداقل در میان رسانه های هلندی 
جهانبخش  علیرضا  است.  شده  تبدیل 
به روتردام بازگشته و گفته می شود که در 
کره با فاینورد برای همکاری جدید  حال مذا
است. او پس از جدایی از دی کویپ بدون 
قرارداد است، اما قبلا چندین بار با برایان 
پریسکه- سرمربی جدید فاینورد- درباره 
است.  کرده  صحبت  احتمالی  همکاری 
جهانبخش در دیدار تمرینی فاینورد مقابل 

حضور  وارکنورد  ورزشگاه  در  بروژ  سرکل 
داشت و این دیدار را از نزدیک تماشا کرد. 
فاینورد  و  جهانبخش  فصل،  سه  از  پس 
این  با  کردند.  خداحافظی  گذشته  ماه 
حال جهانبخش هنوز با باشگاهی جدید 
کره با  به توافق نرسیده و گویا در حال مذا

فاینورد برای همکاری جدید است. با این 
حال و در شرایط کنونی مشخص نیست که 
آیا خود فاینورد آماده بازگشت کاپیتان تیم 
؛ زیرا جهانبخش به  ملی ایران است یا خیر
سختی در برنامه های آرنه اسلات در فصل 
آخر حضور داشت. جهانبخش همزمان 

کنون  با آرنه اسلات وارد فاینورد شد و ا
همزمان با سرمربیگری او در لیورپول نیز 
از این تیم جدا می شود. جهانبخش در 
دو سال اول حضورش بازیکنی کلیدی به 
حساب می آمد، اما فصل گذشته و به دلیل 
زمین  در  کمتر  آسیب دیدگی  چند  بروز 
حضور داشت. او در مجموع 23 بازی، 1 گل 
به ثمر رساند و 2 پاس گل داد. جهانبخش 
البته در هفته های اخیر با چند تیم از سری 
آ ایتالیا از جمله هلاس ورونا و همچنین 
کره کرده اما هنوز  لیگا مذا بوندسلیگا و لا
به نتیجه ای نرسیده است. این وینگر 30 
ساله در هفته های اخیر با شایعاتی مبنی 
بر انتقال به بشیکتاش، جایی که جیووانی 
فن برونکهورست در رأس آن قرار دارد، 
گرفت. البته این انتقال  مورد توجه قرار 
هرگز رسمی نشد و طرفین به توافقی دست 
پیدا نکردند. خود جهانبخش پیش از این 
درباره اینکه می خواهد در اروپا بماند، گفت: 
»دوست دارم در اروپا بمانم، چون خودم را 
از نظر روحی و جسمی در بالاترین سطح 

فوتبال می بینم.«

، سرمربی پیشین تیم ملی    منصور برزگر
که  کشتی آزاد گفت: برخلاف ادوار گذشته 
پاداش  مدال آوران همیشه انتقادات زیادی 

به همراه داشت، این بار انتقادآمیز نیست.
 شانس مدال 

»تسنیم«  با  گفت وگو  در  برزگر  منصور   
درخصوص المپیک 2024 و شانس کسب مدال 
از سوی آزادکاران کشورمان اظهار داشت: 
باتوجه به شرایط فعلی، حسن یزدانی و امیر 
ع شانس مدال کشتی آزاد ایران  حسین زار
هستند که در مورد رنگ مدال شان باید کشتی 
آنها را با حریفان مستقیم شان دید. متأسفانه 
سبک وزن های ما یک مقدار مشکل دارند 
اما امیدوارم آنها هم بتوانند نتیجه لازم را به 

دست آورند.
 روس ها 

چقدر  روس ها  نبود  اینکه  درباره  وی 
می تواند در کیفیت رقابت ها تأثیرگذار باشد، 
گفت: صددرصد تأثیرگذار است و رقابت ها 
متفاوت برگزار می شود اما شرایط امروز کشتی 

دنیا خیلی با گذشته فرق کرده است. شما 
فروپاشی  از  پیش  را  دنیا  کشتی  وضعیت 
شوروی سابق و کشورهای کمونیستی ببینید. 
آن زمان کشتی شرایط دیگری داشت، کشتی  
کوبا آیا با امروز قابل مقایسه است؟ برزگر که 
در چندین دوره المپیک و مسابقات جهانی 
هدایت تیم ملی کشتی آزاد ایران را برعهده 
داشت، درمورد مبارزه حسن یزدانی با آرون 
بروکس تصریح کرد: کشتی  بروکس را دیده ام، 
خیلی سرراست کشتی می گیرد. او به سبک 
یزدانی کشتی می گیرد، بنابراین حسن راحت 
می تواند بروکس را ببرد. وی در پاسخ به این 
پرسش که آیا کتف یزدانی برای او مشکلی در 
المپیک ایجاد نخواهد کرد، بیان داشت: الان 
دیگر کسی نیست که او را اذیت کند. حریفان از 
اسم یزدانی می  ترسند. وی درخصوص اینکه 
المپیک  نتایج  در  که  موضوعی  مهم ترین 
تأثیرگذار است، چیست؟، یادآور شد: داوری و 
عوامل خود اتحادیه جهانی؛ باید دید زورشان 
چقدر هست، یک چیزهایی رد و بدل می شود، 

اینها همیشه هست.
 پیش بینی 

برزگر در پاسخ به اینکه آیا با وجود هیات 
ژوری و بازبینی فیلم کشتی ها در ۶ دقیقه 
مبارزه، باز هم امکان تغییر نتایج در مسابقه ای 
در سطح المپیک وجود دارد؟، عنوان کرد: 
همینطور  همیشه  شده؟  عوض  دنیا  مگر 
کشتی جهان  بوده است. قهرمان پیشین 
درباره پیش بینی ها افزود: این پیش بینی ها 
روی کشتی گیران تأثیر متفاوتی دارد، برخی 
از آن انگیزه می گیرند و برخی هم نه، بار روانی 
ایجاد می کند. به یکی باید انگیزه بدهی و با 
این حرف ها تشویقش کنی و یکی را در آرامش 

بگذاری.
 دهکده 

ج   برزگر درباره اینکه کشتی در فضایی خار
اقامت خواهد داشت،  بازی ها  از دهکده 
گر مسابقات مثلا در آمریکا  خاطرنشان کرد: ا
بود، شاید خیلی فرق می کرد ولی در اروپاست 
دهکده  از  که  بوده  این  تشخیص شان  و  

دور باشند. البته که ما ضرر دهکده را زیاد 
خوردیم، برخی با آن فضا خو می گیرند و برخی 
هم می روند و از آن فضا لطمه می خورند. 
در بارسلونا و آتن بابت حضور در دهکده 
در  کشتی گیران  اینکه  داشتیم.  مشکلاتی 

دهکده نباشند، بهتر است.
 پاداش 

برزگر درباره پاداش درنظر گرفته شده برای 
مدال آوران المپیک 2024 پاریس گفت: وزیر 
که به باشگاه ما آمد، از او تشکر کردم. قبلا 
انتقادم این بود که وقتی مثلا دو میلیارد برای 
طلا پاداش در نظر می گیرید، یک کیوسک هم 
در تهران با آن نمی دهند، اما الان با پیگیری 
دبیر و هاشمی این مساله حل شده و من 
فکر می کنم با بیست میلیارد و اندی حداقل 
بچه ها می توانند یک آپارتمان 100 متری در 
یک نقطه خوب تهران بگیرند. این پاداش 
دیگر قابل انتقاد نیست و خوب است، برخلاف 

همیشه که رقم پاداش

منصور  برزگر: 
 »بروکس« به سبک »یزدانی« کشتی می گیرد 


